
Kłobuck, dnia 09 lutego 2023 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Budżetu

Protokół nr 3/2023
III Posiedzenie w dniu 9 lutego 2023 
Obrady rozpoczęto 9 lutego 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:40 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 2/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2023.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.



Przewodniczący Komisji M. Wojtysek proszę o rozwinięcie tematu dotyczącego: Centrum 
przesiadkowego w Kłobucku; kto będzie składał wniosek na pozyskanie środków 
pochodzących z budżetu Województwa Śląskiego w ramach Marszałkowskiego Konkursu 
Inicjatywa Sołecka.

Burmistrz J. Zakrzewski w IV kwartale br. będzie ogłaszany nabór wniosków na zadanie 
dotyczące punktu przesiadkowego, w związku z tym konieczne jest zrealizowanie projektu 
technicznego, stąd przesunięcie środków; wniosek złoży Gmina o dofinansowanie już 
istniejącego projektu tj. na zagospodarowanie terenu Zakrzew.

Radny J. Batóg w którym miejscu powstanie Centrum przesiadkowe?

Burmistrz J. Zakrzewski w obszarze ul. Targowej tj. teren MOK oraz parking za sklepem 
Merkury.

Radny J. Batóg gdzie zostanie uzupełniona kanalizacja sanitarna?

Burmistrz J. Zakrzewski uzupełnienie kanalizacji jest związane z zadaniem dotyczącym 
przebudowy ul. Ogrodowej i Mickiewicza.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2023.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 
rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.

Dyrektor CEA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały.

Radna E. Kotkowska czy zwrot kosztów przewozu jest finansowany ze środków 
zewnętrznych czy własnych gminy?

Dyrektor CEA J. Krakowian są to środki własne gminy. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 
kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach
wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 
położonych na obszarze Gminy Kłobuck.

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 
położonych na obszarze Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

7. Uchwała Komisji w sprawie zdalnego trybu obradowania.

Głosowano w sprawie:
Uchwała Komisji w sprawie zdalnego trybu obradowania. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

8. Koszty oświetlenia ulicznego oraz koszty zużycia energii elektrycznej w Gminie 
Kłobuck w 2022 r. 

Komisja zapoznała się z informacją.

9. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 r.

Komisja przyjęła Sprawozdanie.

10. Sprawy różne.



Nie zgłoszono.

11. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


